
Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie pre školstvo, výchovu, vzdelávanie a kultúru  

v Námestove, konaného dňa 13.2.2024 
 

 

Program: 

 
1. Otvorenie, schválenie programu 

2. Montessori škôlka Drobček (žiadosť o udelenie súhlasu)  

3. CVČ Maják – ako ďalej 

4. Deň učiteľov – príprava 

5. Rôzne   

6. Záver                    

 

      Rokovanie komisie otvorila p. Mgr. Mária Vojtašáková Dis. art., privítala prítomných a dala 

hlasovať o programe: 

Za: 8   zdržal sa: 0   proti: 0  

Program komisie bol schválený. Komisia súhlasí s programom rokovania.  

 

 

Bod programu č. 2: 

 

Montessori škôlka Drobček (žiadosť o udelenie súhlasu) 

 

Pani Branická predstavila projekt Montessori škôlky. 

Otázky boli na priestory, na stravovanie, stanovisko Regionálneho úradu verejného 

zdravotníctva. 

 

Komisia odporúča súhlasné stanovisko so zaradením škôlky do siete škôl a školských 

zariadení. 

Za: 6   zdržal sa: 3   proti: 0  

 

Bod programu č. 3: 

CVČ - transformácia 

P. Andrea Lubasová - riaditeľka CVČ MAJÁK v Námestove informovala o problémoch, 

predovšetkým finančných, ktoré prakticky začali už v roku 2013keď štát prestal centrá 

financovať adresne a financie prerozdelil medzi všetky mestá a obce. 

Ďalej sa riešili otázky okolo voľnočasových aktivít, súťaží, olympiád, prímestských táborov, 

ale aj ďalšie využitie priestorov. 

p. Veljačik informoval o rokovaniach s riaditeľmi základných škôl a CVČ. Činnosť CVČ prejde 

predovšetkým pod ZŠ Slnečná (posilnenie krúžkovej činnosti, zabezpečenie okresných súťaží 

a olympiád). Priestory bude využívať Materská škola Komenského ul., ktorá má priestorové 

problémy. 

 

P. poslanec Jaššo dal návrh na stiahnutie tohto bodu z rokovania MsZ, z dôvodu dopracovania 

ďalších podmienok. 

Komisia doporučuje MsZ stiahnúť tento bod z rokovania 

Za: 6   zdržal sa: 1   proti: 0  



 

 

 

Bod programu č. 4:  
 

Deň učiteľov 

p. Mgr. Mária Vojtašáková navrhla scenár DU 

 

Konať sa bude 16.4.2024 v Dome kultúry v Námestove, kde sa uskutoční kultúrny program, 

príhovory i banketové občerstvenie. 

 

 

Bod programu č. 5:  

Rôzne 

P. Riaditeľka Domu kultúry informovala o padajúcej omietke nad javiskom. 

ZŠ Slnečná dala požiadavku na nákup konvektomatu  a el. panvice, ktoré sa im pokazili 

a oprava by bola nerentabilná. 

Komisia doporučuje MsZ schváliť rozpočtové opatrenie. 

 

Za: 7   zdržal sa: 0   proti: 0  

 

 

 

Bod programu č. 6:  

 

Záver. Pani Mgr. Mária Vojtašáková, Dis. art. poďakovala prítomným za účasť. 

 

 

V Námestove 23.2.2024  

 

 

 

 

 

Mgr. Mária Vojtašáková, Dis. art.  

                                 predsedkyňa komisie 

 

 


